
     Protokół Nr XXVIII/22 

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w  dniu 19 sierpnia 2022 roku w lokalu remizy Ochotniczej  
Straży Pożarnej w  Dobrem. 
 
 

Do pkt.1.W sesji udział brało 14 radnych  . Nieobecny radny Zbigniew Olko . Lista obecności 
na piśmie w załączeniu .Obrady trwały od godz.9.oo do godz.9.30. 
Ponadto  w sesji udział wzięli : Wójt Gminy Dobre i  zastępca Wójta Gminy . 
Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan Waldemar Szymański , który 
powitał wszystkich zebranych, poinformował ,że w sesji udział bierze 14 radnych co stanowi 
94  % ustawowego składu Rady, w związku z tym sesja władna jest do podejmowania uchwał. 
Następnie przedstawił porządek obrad. Na piśmie w załączeniu . 
 
Wójt Gminy – wnoszę  o wprowadzenie dodatkowego punktu jako 4a , aby dokonać wizji lokalnej 
placówek oświatowych . Bardzo proszę o akceptacje tej zmiany. 
Radny K.Wichrowski- szkoda ,że dowiaduję się o tym w tym momencie bo jest to przypisane  w planie 
Komisji BOR .Gdy dokonamy tego dzisiaj nie będzie Komisji BOR. 
Radny Sł.Wierzba – czy dyrektorzy szkół są poinformowani o tej wizycie ? Dopiero zaczęły się 
przygotowania do otwarcia placówek . 
Przew.Rady Gminy – wnioskodawcą jest pan Wójt . 
Wójt Gminy – obawy , które są przedstawiane to niechęć do pracy . Jeśli nawet zastaniemy jakieś 
kwiatki na korytarzu to co z tego. 
Rada ma obowiązek pojechać i zobaczyć  stan placówek . Jeśli chodzi o wniosek Przewodniczącego 
Komisji BOR , ja odbieram to jako niechęć do pracy . Dyrektorzy są w pracy , ja nie muszę informować 
dyrektora  czy jedziemy czy nie. 
Przew.Rady Gminy – to Rada Gminy zdecyduje czy wprowadzamy punkt do porządku czy nie. 
Radny K.Laskowski – nikt nie wycofuje się od pracy .Chodzi o planowanie dnia. Wiadomo ,że będzie 
sesja nadzwyczajna . Chce być traktowany poważnie .  
Radny Sł. Wierzba – ja pytałem tylko czy dyrektorzy byli powiadomieni , wystarczyła krótka 
odpowiedź .Zawsze była komisja BOR na 3 – 4 dni przed rozpoczęciem roku szkolnego. 
Radny K.Wichrowski – Panie Wójcie , nie wprowadza pan takiej atmosfery kłótni . Ja nie składałem 
wniosku . Ja tylko informowałem . Ja nie wyrażałem niechęci  . Ja tylko informowałem o stanie rzeczy. 
Pan Wójt przesadza w swoich wypowiedziach . Ja mówię spokojnie , nie podnoszę głosu, nie podoba 
mi się to jak jestem traktowany . 
Wójt Gminy – zachowanie Państwa budzi  moje wątpliwości . radni są do pracy w każdej chwili . Ja 
chcę podzielić się z państwem jak przebiegają prace : w Mlęcinie, Dropiu . Ja widzę ,że państwo nie są 
zainteresowani . Komisja jest zaplanowana ,ale możemy pojechać . 
 
Za wprowadzeniem do porządku punktu 4a   głosowało 4 radnych , przeciw 7 radnych , 3 wstrzymało 
się od głosu. 
 
Do pkt.2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków    
komunikacyjnych na terenie Gminy Dobre oraz warunków i zasad korzystania  z tych przystanków. 
 
Wójt Gminy – tak jak mówiłem Pani Skarbnik jest na zwolnieniu lekarskim , ja będę referował 
uchwały . Wynika to  z potrzeb mieszkańców. W uzasadnieniu jest podane ,że jest potrzeba podjęcia 
tej uchwały  , konkretnie  w m.Antonina. 
 
Radni w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 
Uchwała nr XXVIII/313/22 na piśmie w załączeniu . 
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Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Do pkt.3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy     
       Dobre na lata 2022 – 2030 . 
 
Radni  w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 
Uchwała nr XXVIII/314/22 na piśmie w załączeniu . 
 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Do pkt.4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2022 rok.  
 
Wójt Gminy – w tej uchwale musimy przyjąć środki jakie otrzymaliśmy dotacją. Są to środki na drogę 
w Rąbierzy Kolonii, dotacja celowa na maszt , dotacja na zakup sprężarki do ładowania butli 
tlenowych , dotacja dla OSP Rudzienko na docieplenie  ścian zewnętrznych budynku , dotacja na 
„Radosne przedszkole” . Chciałem Państwu pokazać jak to wygląda .Dokonujemy zmian w funduszu 
sołeckim Makówiec Duzy i Rakówiec. 
 
Radni  w głosowaniu jawnym podjęli uchwałę jednogłośnie . 
Uchwała nr XXVIII/315/22 na piśmie w załączeniu . 
 
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są na stronie 
www.gminadobre.bip.net.pl 
 
Do pkt.5. Zamknięcie sesji . 
 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy dokonał zamknięcia sesji . 
 
 
 
Protokółowała :       Przewodniczący Rady Gminy: 
Anna Kalinowska 
                 Waldemar Szymański 
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